
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 346
Ministeren har til Ritzau oplyst, at fra april til november 2016 er antallet af per-
soner på kontanthjælp faldet med 5.200 personer, og at faldet skyldes både
kontanthjælpsloftet og bedre konjunkturer. Kan ministeren oplyse, hvor stor
en andel af faldet som kan tilskrives konjunkturer, og hvor stor en andel, som
kan tilskrives indførelsen af kontanthjælpsloft, 225-timersregel m.v.? Der hen-
vises til Ritzau, 14. marts-2017: ”5200 færre lever af kontanthjælp syv måne-
der efter loft”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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